
Referat skolebestyrelsesmøde 27. april 2022

Deltagere ved mødet:
Jesper Steen Tastesen (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Jeppe Nielsen, Thomas
Graven, Karen Louise Reeh,Claus Roholt, Caroline Bang, Bente Karkov, Helle Hjorth og Kåre
Mortensen

Afbud: Ahmed Bibi , Henrik Larsen (fraværende uden afbud)

Referent: Kåre Mortensen
Ordstyrer: Claus Roholt

Punkt: Punkt
fremsendt
af:

Referat/Beslutning:

1. Godkendelse af
dagsorden, ordstyrer
og evt.
bemærkninger til
referat fra seneste
møde

Dagsorden godkendt.
Ingen bemærkninger til referat fra sidste møde

2. Bestyrelsen Jesper skriver vedr valg på aula med link :
https://www.skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg
Opfølgning fra sidste møde:
Vedr. valg til skolebestyrelse:
Stine og Jesper vil arbejde på at få lavet en valgplakat.
Stine vil gerne have tilsendt et foto af de forældrevalgte,
som kan komme med på plakaten.(Stine: jeg har ikke
nået noget siden sidste møde - jeg har ikke gjort det
selv. Ej heller modtaget billeder. Mine elever er gået i
teknologieksamensmode nu)

Helle Hjorth skriver ud til alle forældre angående
skolebestyrelsesvalg.

3. Nyt fra eleverne Opfølgning fra sidste møde:
Vedr. oprydning
Vi ser gerne at elevrådet kommer tilbage til
skolebestyrelsen med en model for hvordan vi kan
passe bedre på skolen og få alle elever med på banen.

https://www.skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg


Status: Elevrådet har arbejdet med spørgsmål de
gerne vil lave et spørgeskemaundersøgelse blandt
eleverne.
Det overordnede emne er hvordan man passer bedre
på skolen og holder orden.
Eleverne har også drøftet muligheden for skoletoiletter,
som klasserne selv har ansvaret for at holde orden.
Eleverne efterspørger også spil eller andre aktiviteter.
Der kom forslag til at eleverne tager ud til Odense
Renovation ‘Zirkel’ og henter div. spil - helt gratis.

Vedr. skoleboden og -mad
Skolebestyrelsen foreslår, at vi får sat skolemaden i
udbud, så vi kan undersøge om vi kan få bedre mad til
en bedre pris.
Vi kunne tænke os, at eleverne dog først kom med
erfaringer fra andre skoler, herunder hvilke gode
leverandører de anvender. Eleverne vender tilbage til
skolebestyrelsen efter endt undersøgelse.

Status: Eleverne vil gerne sende et spørgeskema
sende ud til eleverne, for at høre deres mening og
holdninger til skoleboden. Spørgeskemaet sendes ud
inden sommerferien, så den nye skolebestyrelse også
har friske data, som der kan arbejdes videre med.

4. Nyt fra
medarbejderne

SFO holder majfest den 1. juni. Der arbejdes fortsat på
konceptet.

Vi er midt i fagfordeling for kommende skoleår. Det
fylder meget.

5. Nyt fra ledelsen,
herunder bl.a.
budgetopfølgning

Vi er færdige med forflyttelsesrunden. Vi bliver 4 lærere
færrere kommende skoleår.
Det betyder bl.a. at der er lidt flere knuder der skal
løses.
Vi er også i en proces hvor vi drøfter skoleplanen med
medarbejderne.
Vi arbejder med et projektet vi kalder “Det egentlige”
Der arbejdes videre med den digitale årsplan.
Vi fortsætter udviklingen af nyt PLC. Det skal være et
være- og lærested.
Vi arbejder fortsat med det internationale samarbejde
og aktiviteter i robot kælderen.

Vi bliver en del af ‘velfærdens fundament’, hvor der
kommer midler til udvikling af de fysiske omgivelser på
og omkring skolen. Dette sker efter sommerferien.

Der er skriftlige prøver i næste uge.
Sidste skoledag for 9. klasserne er den 31. maj. Første
eksamen er den 2. juni. Eleverne skal kun op i mundtlig
dansk og matematik - grundet Covid-19.

Der er mange vikarer på skolen p.t. grundet
medarbejderne afvikler ferie og 6. ferieuge og enkelte
langtidssygemeldte.



Bestyrelsen opfordrer ledelsen til at informere klassens
forældre om, hvorfor der er vikarer sat på.

Sygefraværet blandt medarbejderne: Skole er udfordret
på langtidssygefraværet. Korttidsfraværet ligger
derimod lavere end gennemsnittet blandt skolerne i
Odense Kommune.

Gennemgang af skolens
data-pakke samt noter
fra kvalitetssamtalen
med Skoleafdelingen i
Odense. Se bilag.

HH Helle gennemgik datapakken ‘Sammen om Kvalitet’,
som beskriver skolens resultater fra nationale test,
afgangseksamens karakter og elvernes trivselsmåling.

Hunderupskolen ligger vældig høj på flere parameter
herunder resultaterne fra de nationale test og
afgangseksamens karakter og ligger over
landsgennemsnittet og også højere en andre skoler i
Odense Kommune.
Skolen vil fremadrettet have fokus på elevernes trivsel -
selvom der i forvejen bliver gjort rigtig meget for at øge
elevernes trivsel i de enkelte klasser med blandt
AKT-vejleder etc.

Der er fremgang i arbejdet med medarbejdernes trivsel
sammenlignet med tidligere år.

Der er kun 71 forældre der har besvaret forældrenes
spørgeskema vedr. barnets skolegang. Det kunne være
interessant for den kommende bestyrelse at være
nysgerrig på, hvad forældrene mener om deres barn
skolegang.

Aftalt: Datapakken drøftes på næste møde, hvor der
bliver mulighed for at gå i dybden og drøfte data
yderligere herunder hvorledes data skal formidles og
omsættes.

6. Forslag:

Drøftelse om Valgfag - punkt overført fra sidste møde
Det ønskes at vi får valgfagsordningen ind i vores
årshjul, så skolebestyrelsen fortsat har indflydelse på
hvilke fag der udbydes.
Punktet kan med fordel drøftes i oktober 2022 og
tilføres skolebestyrelsens årshjul

7. Evt. Punkt til næste møde:



Vikardækning. Hvad bliver dækket med vikar og hvad
bliver ikke vikardækket. Oftest bliver støttepersonen
ikke dækket.


